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Agendapunt: Kadernota 2017-2020 
 
 

 
Onderwerp:  Breedband in het buitengebied 
 

 
De raad van de gemeente Barneveld in vergadering bijeen d.d. 15 juni 2016 
 
 

 
Overweging; 
 

- Vier jaar geleden hebben wij een motie ingediend om te onderzoeken of breedband in het 
buitengebied mogelijk is. 

- Een pilot in Kootwijkerbroek is vervolgens opgezet, maar wegens technische veranderingen 
weer gestopt. 

- Gebruikers in het buitengebied nu al veel te lang moeten wachten op een goedlopende 
aansluiting met snel internet. 

- Inmiddels besloten is om in Food Valley verband breedband internet uit te zetten in het 
buitengebied, echter dat levert een tijdsbestek van minstens drie jaar op. 

- Wij betwijfelen of het door de regio voorgestelde tijdspad, dat geschetst is in de commissie 
vergadering van 29 maart 2016, gehaald wordt. 

- Er in onze gemeente op verschillende plaatsen mensen klaar staan en bereid zijn om de uitrol 
van snel internet te begeleiden/ondersteunen. 

 
 

 
Ondergetekenden stellen de volgende motie voor: 
 

- Wij verzoeken het college: 
- ons op korte termijn te informeren met een memo over de huidige stand van zaken met 

betrekking tot het regionale project breedband internet in het buitengebied.  
- Bij de regio Food Valley er stevig op aan te dringen om er alles aan te doen ook de snelheid in 

het project te vergroten. 
 
 

 
Indieners: 
 
CDA                                SGP 
 
G. Bouwman                  J. van der Tang 
 
A.J. Westerneng 
 
 

 

Aangenomen met 24 stemmen voor en 6 stemmen tegen. 
Voor: SGP, Pro’98, CDA, BI, VVD en Fractie Van den Brink. 
Tegen: CU. 


